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UREDNIŠTVO in UPRAVA 
Č e d a d  - Via B. D e R u b e is  20 
Tel. (0432) 731190 
P oš tn i  p r e d a l  Č e d a d  š t e v .  92 
C a s e l l a  p o s t a l e  C iv ida le  n. 92

Čedad, 15. decembra 1982
A utor izz .  Tribun,  di T r ie s te  n. 450

Izdaja  Z T T

T iskarna  R. L ibe ra le  - Č e d a d

Izhaja  v sa k ih  15 dni 
P o s a m e z n a  š te v i lk a  400 lir 
NAROČNINA: Le tna  6.000 lir 
Za in o z e m s tv o :  8.400 lir 
P o š tn i  te k o č i  r a č u n  za  Italijo 
Z a lo ž n i š tv o  t r ž a š k e g a  t i sk a  
T rs t  11-5374

O d g o v o rn i  u re d n ik :  Izidor P re d a n  

Q u in d ic in a le
Za SFRJ - Ž iro r aču n
50101-603-45361 
«ADIT» DZS, 61000 Ljubljana 
G rad išče  10 /11  - T e le fon  223023

S p e d .  in ab b .  p o s t .  II g r . /7 0  
P o š tn in a  p l a č a n a  v  g o tov in i  
OGLASI:  m m / s t  +  IVA 15%  
t rg o v s k i  200,  legaln i  300 
f in a n č n o  - up rav n i  250, 
o s m r t n i c e  in z a h v a le  100, 
m ali  o g la s i  100 b e s e d a .

FANFANI SPET 
PREDSEDNIK 
VLADE

T o re j F anfani, eden  izm ed  
n a jv id n ejš ih  vo d ite ljev  DC je  
p rem o stil vse ovire in teža
ve in ta ko  rešil v ladno  k r i
zo. S esta v il je  š tir is tra n ka r
sk o  vlado, k i je  tr iin š tir id e 
seta  po  vo jn i in  peta , k i ji  
p red sed u je  sa m  Fanfani.

V  vlad i so d e lu je jo : DC,
P SI, PSD I, in PLI. O dso tn i 
so  repub likanc i, m o rd a  tu d i 
iz u ža ljen o sti, da je  bilo pod- 
žagano m esto  p red sed n ika  

vlade S p a d o lin iju , zaradi p ro 
b lem ov, k i so osta li nerešeni 
in k i jih  ne bo zlahka  rešila  
n iti nova  vlada. N ah a ja m o  se 
nam reč v  ta k šn i p o litičn i, go
sp o d a rsk i in  socia ln i krizi, 
da se je  ne da rešiti s sam o  
zam en javo  p red sed n ika  v la 
de.

Treba  je  za p u s titi sta re  p o 
ti, za starele  načine v ladan ja  
in u b ra ti nove po ti, klicati, 
na odgovorna  m esta  nove  
lju d i, k i n iso  ko m p ro m itira 
ni s ko ru p c ija m i, l ju d i in  
sile, k i ne  d a je jo  sam o  garan
c ij sp o so b n o sti za vse s tra n 
sk i d ru žb en i razvoj, a m p a k  
tu d i garancije p o šten o sti, k i 
je  p o treb n a  za sanacijo  u- 
prave in  sp lošnega  d ru žb en e
ga živ ljen ja .

N i naš nam en , da bi tu  
predčasno sod ili novo  Fan- 
fa n ijevo  vlado. T o  bi ne bilo  
prav. S o d ili jo  b o m o  po  n je 
nem  delu, po n jen ih  u krep ih  
in ke r  se ne n ikd a r  pozab lja 
m o o p o za rja ti v sa ko  novo  
vlado na nerešene prob lem e

N o v a  F a n f a n i j e v a  v l a d a
PREDSEDNIK VLADE:

sen. Amintore Fanfani (KD) 
ZUNANJE ZADEVE:

Emilio Colombo (KD)
NOTRANJE ZADEVE:

Virginio Rognoni (KD) 
PRAVOSODJE: Clelio Darida (KD) 

PRORAČUN IN 
GOSPODARSKO NAČRTOVANJE: 

Guido Bodrato (KD)
FINANCE: Francesco Forte (PSI) 
ZAKLAD: Giovanni Goria (KD) 
OBRAMBA: Lelio Lagorio (PSI) 
ŠOLSTVO Franca Falcucci (KD) 
JAVNA DELA: Franco Nicolazzi (PSDI) 
KMETIJSTVO IN GOZDARSTVO: 

Calogero Mannino (KD)
PREVOZI: Mario Casalinuovo (PSI) 
POSTA IN TELEKOMUNIKACIJE:

Remo Gaspari (KD)
INDUSTRIJA, TRGOVINA, 
OBRTNIŠTVO:

Filippo Maria Pandolfi (KD)
DELO IN SOCIALNO SKRBSTVO: 

Vincenzo Scotti (KD)

TRGOVINA S TUJINO:
Nicola Capria (PSI)

TRGOVSKA MORNARICA:
M ichele Di Giesi (PSDI)

DRŽAVNE SOUDELEŽBE:
Gianni De Michelis (PSI) 

ZDRAVSTVO: Renato Altissimo (PLI) 
TURIZEM IN PRIREDITVE:

Nicola Signorello (KD)
KULTURNE IN AMBIENTALNE 
DOBRINE: Nicola Vernola (KD) 

M inistri brez listnice:
DEŽELNE UPRAVE: Fabio Fabbri (PSI) 
JAVNE UPRAVE:

Dante Schietroma (PSDI)
ODNOSI S PARLAMENTOM:

Luigi Abis (KD)
CIVILNA ZAŠČITA: Loris Fortuna (PSI) 
POLITIKA EGS: Alfredo Biondi (PLI) 
VPRAŠANJE JUGA:

Claudio Signorile (PSI) 
ZNANSTVENE IN 
TEHNOLOŠKE RAZISKAVE:

Pier Luigi Romita (PSDI)

naše s lo ven ske  sk u p n o s ti in 
do lžnosti, k i  j ih  im a  ita lija n 
ska  država  do nas, p o n a vlja 
m o  naš apel tu d i sedan ji 
F a n fa n i j  ev i vladi, da  se čim - 
p re j sp re jm e  v  pa rla m en tu  
za ko n  za globalno zaščito  
S lo ven cev  v  I ta liji, b rez k a 
kršn e  ko li d isk r im in a c ije  in  
ločitve  naše sk u p n o s ti po  
ka tegorijah .
P ro b lem i slovenske  narodne  

m a n jš in e  v  I ta liji  ne m o rejo  
b iti neznan i p red se d n ik u  
F anfan iju , sa j je  p re je l že 
lepo štev ilo  naših  v lo g  ip  
p isem  in  28. n o vem b ra  1978 
je  v s v o js tv u  p red sed n ika  
senata  sp re je l en o tn o  sloven 

sko  delegacijo , k i m u  je  v 
sp lo šn ih  obrisih  obrazložila  
vso  našo p ro b lem a tiko . Ta
k ra t je  bil p red se d n ik  vlade  
A n d reo tti in F anfani, je  v  
odgovor na zah tevo  naše de
legacije, na j se v  sen a tu  po 
speši p o s to p ek  za zaščitn i za
kon, opozoril na prakso , po  
ka teri se za ko n o d a jn i iter  li
s tavi, ko  vlada napove p red 
s ta v itev  svo jega  zakonskega  
o sn u tka  o is ti sn o v i in da je  
zato  naloga p o litičn ih  p red 
s ta v n ik o v  v  p a r la m en tu  in  
p a rla m en ta rn ih  sku p in a h , da  
se p o s lu ž ijo  vseh  in š tru m e n 
tov, da po  eni s tra n i p reve
rijo  vo ljo  vlade, da  d e ja n sko

Kot g o s t  SKGZ

Delegacija Socialistične Zveze 
Srbije obiskala našo deželo

Prisrč no  s r e č a n j e  v Č e d a d u

V sredo 1. in četretek 2. 
decembra je bila gost SKGZ 
delegacija socialistične zve
ze delovnega ljudstva SR 
Srbije, ki jo je vodil predsed
nik Vukuje Bulatovič. V de
legaciji pa sta bila še pred
sednik komisije za m edna
rodne odnose Ljubo Josipo- 
vič in sekretar skupščine go
spodarske zbornice SR Srbije 
Radivoj Miloševič. Visoke go
ste iz Srbije je  sprem ljal ge
neralni konzul SFRJ v Trstu 
Drago Mirošič.

Razgovori so se začeli v 
sredo 1. decembra na sedežu 
SKGZ v Trstu, kjer je srbske 
goste obširno seznanil s po
ložajem slovenske narodno
stne manjšine v Italiji naš 
predsednik Boris Race, v 
četrtek 2. decembra pa se je 
delegacija iz Srbije sestala s 
predstavniki TO SKGZ v Go
rici in Čedadu. Tudi na teh 
srečanji so bili gostje sezna
njeni o delu, organizacijah in 
življenju Slovencev ter o že
lji, da se vsi Slovenci v Ita
liji zaščitijo s posebnim za

konom. Na vseh srečanjih so 
predstavniki SZ Srbije pou
darili, da sledijo s sim patija
mi našemu boju za uvelja
vitev naših pravic. Zagotovili 
so nam vso solidarnost in 
možno podporo, prav tako je 
bila v vseh razgovorih p ri
sotna naša zaskrbljenost, za
radi ostrih ukrepov, ki jih je 
sprejela federalna vlada SF
RJ za premostitev gospodar
ske krize, odnosno za eko
nomsko stabilizacijo. V Če
dadu je bila delegacija spre
jeta v dvorani kulturnega 
društva «Ivan Trinko». Se
stanka so se udeležili člani 
TO SKGZ in predstavniki 
drugih naših slovenskih or
ganizacij .

Družabne večerje pa so se 
udeležili tudi predstavniki i- 
talijanskih demokratičnih 
strank iz Čedada in Vidma.

Srbska delegacija SZDL je 
tako vrnila obisk SKGZ, ka
tere delegacija je obiskala 
lansko leto Beograd. To je 
še en dokaz, da je naša ma
njšina most povezovanja 
med sosednjima državama.

Senjam Beneške Piesmi
Na Liesah v telovadnici 
v nedeljo 19. decembra  
ob 15. uri

l

A Liessa 
in palestra 
domenica  19 
d icembre  
alle ore 15

Intervista a fortuna primo 
ministro socialista del 

frinii, amico degli Sloveni

p red lo ži svo j za ko n sk i o sn u 
te k  ali se m u  odreče, po  d ru 
gi s tra n i pa, da doseže jo , da  
se za ko n o d a jn i iter odvija  
n em o ten o  in v n a jkra jšem  
času.

P re jšn je  vlade n iso  p red lo 
žile  svo jega  za ko n skeg a  o- 
sn u tka , p o s to p ek  v  sen a tu  pa  
je  šel, čeprav počasi, vendar
le naprej, za to  seda j n i n iti 
treba, da nova  vlada  p red lo 
ži svo j o sn u tek . T reba  j i  je  
sam o  dobra  volja , o ka te r i je  
g ovoril F anfani p red  š tir im i  
le ti naši en o tn i delegaciji, da  
se zaščitn i za ko n  č im p re j  
ko n k re tiz ira  in da po sta n e  
s tva rn o st.

FESTIVAL DELLA C A N Z O N E  
DELLE VALU DEL N A T IS O N E

Accolto con soddisfazione 
nel Friuli-Venezia Giulia il fa t
to che della nuova compagi
ne governativa, presieduta dal 
senatore Fanfani, sia stato 
chiamato a far parte il depu
tato socialista regionale Lo
ris Fortuna, già vicepresiden
te della Camera dei deputati. 
Al ministro Fortuna, che reg
gerà il dicastero della prote
zione civile, Vojm ir Tavčar 
dell'agenzia Alpe Adria ha ri
volto alcune domande. Ecco 
l ’intervista.

VOJMIR: Onorevole Fortu
na, dopo parecchi anni lei è 
il primo ministro del Friuli - 
Venezia Giulia e il primo e- 
sponente socialista del Friuli 
- Venezia Giulia che fa parte 
di una compagine governati
va. Quale significato attribui
sce a questo fatto?

FORTUNA: Beh, per me e 
un grande onore questo, di 
poter rappresentare il Friuli- 
Venezia Giulia nel consesso 
dei m inistri della Repubbli
ca. Devo dire che l’onore è 
anche doppio, se penso a chi 
mi ha preceduto: il deputato 
Girardini e il senatore Tessi
tori, il senatore Toros e quin
di essere quarto in una lista 
che comincia col nome pre
stigioso di Girardini e finisce 
con Toros è un elemento che 
stimola l’attenzione a fare 
bene.

VOJMIR: Il governo che si 
presenta adesso alle camere 
per ricevere l'approvazione 
del parlamento, si troverà di 
fronte nuovamente alle tre e- 
mergenze di cui aveva parla
to già Spadolini, acuite anche 
dal tempo trascorso. Come in
tende affrontarle questo go
verno, con che programma, se 
può spiegarcelo in breve sin
tesi?

FORTUNA: Beh, prim a bi
sogna che attendiam o la sin
tesi degli apporti di tu tti i 
ministri al presidente Fanfa
ni, il quale tra rrà  poi da que
sto il giudizio per fare il suo 
discorso alle camere per o tte
nere la fiducia della camera 
e del senato. Quindi è un p ro 
blema che va adesso messo 
a punto. Però insomma non è 
un mistero per nessuno che 
i tempi sono estrem amente 
difficili, che vi sono necessi
tà di sacrifici per tutti. Quel
lo che per esempio noi so
cialisti al governo abbiamo 
portato come elemento base 
e che credo sia accettato. 
Cioè sacrifici si, m a con e- 
quità, e cioè paghi di più chi 
ha di più.

VOJMIR: Ecco, veniamo
specificatamente al suo dica
stero, la difesa civile. Come

intende affrontare, impostare 
questo settore che in Italia 
in pratica ha quasi tutto da 
inventare?

FORTUNA: Vede, il p ro
blema è questo. Tutti hanno 
fatto gli auguri, i saluti al 
mio amico Zamberletti che 
ha lasciato questo m iniste
ro. E io stesso.Ci siamo ab
bracciati e siamo più amici 
di prima, è chiaro. Il proble
ma però è questo. E ’ tun 
ministero che deve essere 
costruito, che non c’è. C'è 
solo una proposta di legge 
che è in discussione alla ca
mera e che istituisce il mini
stero. Quindi il mio primo 
compito, e direi quasi unico, 
oltre a quello di andare un 
po’ a vedere cosa succede in 
giro per l ’Italia, è quello di 
dare tu tto  me stesso perchè 
questa proposta di legge pas
si, e al più presto possibile. 
Solo quando avremo la leg
ge che istituisce il m inistero 
e le competenze, allora po
tremo dire di avere una dife
sa civile, una protezione ci
vile esistente. Per il momen
to questo è il mio grande 
compito, quello di far nasce
re la legge per il m inistero 
stesso.

VOJMIR: A proposito di 
protezione civile. Il Friuli-Ve
nezia Giulia è una di quelle 
zone che avrebbe più bisogno 
forse di altre, visto il terre
moto, visto che è una zona si
smica di notevole intensità, 
di protezione civile. Cosa ri
tiene di fare specificatamen
te per il Friuli - Venezia Giu
lia e come affrontare nel com
plesso i problemi di questa 
regione e di Trieste in parti
colare.

FORTUNA: Ma qui pren
derò al più presto i contatti 
dovuti con la regione. Non 
dimentichiamoci che questa 
è  una regione autonoma a 
statuto speciale, quindi con 
un suo status preciso. Pren
derò contatti con la regione 
e non solo con il governo 
della regione, ma anche con 
le varie forze e le varie forze 
nelle province. A cominciare 
da quella a Trieste, l’isonti- 
na, la friulana e pordenone
se, goriziana, eccetera. E in 
modo da poter sentire an
che se vi sono proposte ulte
riori. Non dimentichi che ab
biamo appena finito una bat
taglia assieme con i depu
tati comunisti, democristiani 
e socialdemocratici per do
tare la regione di una nuova 
legge per la ricostruzione do
po il terrem oto per lo svilup-

(C ontinua a  p a g .  2)
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U D I N E

DUECENTO TRATTORI ALLA 
M A N IFE STAZIO N E  DEI 

COLTIVATORI

Piše Iole Namor

P R A Z N I K  R U D A R J E V  V B E N E Č I J I

Festeggiata 
S. Barbara 
nelle Valli 
del Natisone

Rispettando una lunga 
tradizione, anche quest’an 
no i m inatori della Slavia 
friulana organizzati nell’U
nione em igranti sloveni del 
Friuli-Venezia Giulia hanno 
degnam ente festeggiato la 
loro patrona Santa Barbara.

Il program m a delle m ani
festazioni si è aperto  con un 
im portante incontro tra  il 
direttivo dell’U.E.S. ed  una 
delegazione di m inatori ve
nuti dal Belgio, durante il 
quale sono stati approfon
diti i problem i derivanti 
dalle restrizioni adottate 
dal governo belga nel se tto 
re sociale.

E ’ stato  approvato un 
program m a di sensibilizza
zione delle com petenti au to
rità  sia italiane che belghe 
e com unitarie al fine di evi
tare  eventuali m isure re
strittive nei confronti dei 
pensionati m inatori, garan
tendo loro la continuità di 
un  reddito duram ente con
quistato.

In  seguito una folta rap 
presentanza di ex-m inatori 
si è ritrovata  a S. P ietro  al 
Natisone dove, in  presen
za dell’assessore comunale 
Blasetig, e del consigliere 
regionale Specogna, sono 
stati deposti fiori al m onu
mento al m inatore inaugu
rato  lo scorso maggio, m en
tre  a Grimacco veniva inau
gurata dal sindaco Bonini e 
dall’associazione degli ex 
m inatori sloveni, im a statua 
dedicata a Santa Barbara.

A conclusione di questa 
intensa giornata, oltre due
cento m inatori si ritrovava
no in un noto locale del ci- 
vidalese per passare alcune 
ore in allegria.

Intervista  
all’on. Fortuna

( C o n t in u a z io n e  d a l la  1a pag.)

po anche di Trieste e di Go
rizia. Quindi certe cose le 
conosciamo e le sappiamo, 
però bisogna che anche i 
miei cari amici di Udine, di 
Gorizia, di Pordenone e di 
Trieste, ricordino che il mi
nistro deve essere ministro 
anche di Napoli, Salerno, del 
Belice e quindi ci vedremo 
un po ' di meno ma loro capi
ranno, perchè io devo muo
vermi per tu tta  la nostra pe
nisola.

VOJMIR: E poi c'è il pro
blema nazionale naturalmen
te, qui in regione.

FORTUNA: Certo, ci sono 
grossi problemi qui in regio
ne, tra  i quali i problem i dei 
diritti civili, che non dimen
tico e che com batterem o per 
la tutela della minoranza slo
vena nell'interno del consi
glio dei m inistri, della tutela 
e la valorizzazione della lin
gua friulana, in questa dire
zione, cioè non dim entichia
mo niente in questo a questo 
punto. Anzi, ma neanche po
trò far tu tto  io, è chiaro. Pe
rò il mio contributo cercherò 
di darlo sempre.

Praznik s v e t e  Barbare  so 
be nešk i  rudarji  proslavil i  s 
ce lo  vr s to  pr i red itev .  Bivši 
rudarji  in nj ihove  druž ine,  s k u 
pina izse l jencev ,  ki je pr išla 
za to pr i ložnos t  iz Belgije, 
p reds tavniki  k ra jevnih uprav 
t e r  drugi  občani  s o  s e  zjutraj  
s rečal i  v Špe t ru  Slovenov,  da 
bi položili v e n e c  pred  s p o 
menik  rudarjev,  ki so  ga lani 
odkrili .  Sled ila  je m a š a  na 
Ljesah.  Nato so  pri Hlodiču 
s l o v e s n o  odkrili kip sv.  Bar-

«Odkritje kipa sv. B arba
re pri Hlodiču je bila dolž
nost naše občine, in nas 
vseh», je dejal grm ski žu
pan Fabio Bonini na prazni
ku rudarjev, ki sta  ga p r i
redili v Benečiji Zveza be
neških izseljencev in  občina 
Grmek. In  dejansko zaslu
žijo izseljenci in  zlasti ruda
rji, ki so iztrošili v rudnikih 
svojo m ladost in zdravje, 
zahvalo celotne skupnosti, 
ki se je v povojnih časih 
prebijala iz reviščine z n ji
hovo pomočjo.

Na proslavi, ki so se je u- 
deležili bivši rudarji, njiho-

VOJMIR: Un'ultim issim a do
manda, onorevole. Lei e Fan- 
fani, circa dieci anni fa, ai 
tempi della battaglia del di
vorzio eravate nemici acerri
mi. Oggi siete nella stessa 
compagine governativa. Come 
spiega questo fatto?

FORTUNA: Beh, il mondo 
va avanti. Era una battaglia 
im portantissim a quella, per 
esempio, del divorzio, poi 
quella che, indipendente
mente da Fanfani, abbiamo 
fatto sull’aborto. Ma prima 
ancora quella per l’obiezio
ne di coscienza. Certo, di bat
taglie ne abbiamo fatte tan
te e quasi sempre dall’altra 
parte mi son trovato un de
mocristiano. Quindi perchè 
solo Fanfani, anche De Mita 
non era molto amico mio ai 
tempi del divorzio. Comun
que ho parlato con il presi
dente Fanfani, il quale molto 
spiritosamente, come tu tti i 
toscani sinceri, ha detto: ab
biamo fatto  due battaglie, in 
una di istituto popolare qua- 
l’è il referendum popolare in 
Italia, tu  hai sostenuto una 
tesi, io ho sostenuto un’altra, 
è finito, e adesso facciamo 
altre cose. E io ho detto: giu
stamente. Io poi sono anche 
molto contento che sia fini
to, perchè è finito bene per 
me.

bare ,  dari lo b ivš ega  rudarja 
Angela  Gusa ,  ki nosi  troje- 
zično posve t i lo  v s e m  ruda 
r jem v f rancošč in i ,  i ta li janšč i
ni in v s lovenšč in i .  Pr i so tne  
je pozdravil  g rmški  župan  
Fabio Bonini, ki je osvetl i l  
g o s p o d a r s k e  vzroke,  ki so  
prisilili tol iko Benečanov  v 
be lg i j ske rudnike.  Zahvalil  s e  
j im je  za pr i spevek ,  ki so  ga 
dali z mnogimi  žrtvami  in po
gos to  tudi z ž ivl jenjem k raz

ve družine in številni obča
ni, so spregovorili predstav
niki krajevnih uprav in zve
ze izseljencev. Toda niti n a j
bolj izbrane in  prepričljive 
besede niso bile tako ganlji
ve kot poklon sv. B arbari 
83-letnega Antonia Chiabaia, 
ki je  kot «narbuj s ta r mina- 
tor» položil p red  kip šopek 
rož.

Da tragedija izšeljeništva 
v Benečiji ni samo vpraša
nje preteklosti am pak del 
današnje stvarnosti, je do 
kazala s svojo prisotnostjo  
skupina približno 50 emi-

voju Beneč ije ,  de že le  in tudi 
države.  Spregovor i la  s ta  tudi 
tajnik Zveze  b ene šk ih  izse
l jencev  Ado Con t  in p r e d s e d 
nik s ekc i je  bivših rudarjev E- 
lio Qualizza.  V imenu deže le  
Furlanije - Ju l i j ske  kraj ine je 
spregovor i l  deželni  s v e t o v a 
lec S p e cogna ,  ki je podčr tal  
p r izadevanje  n a š e  deže le ,  da 
bi tudi na zakonski  osnovi  re 
ši la v pr a šan j a  izse l jen iš tva  in 
pr i speva la  k vračanju  e m i
grantov.

grantov, ki je prišla iz Bel
gije, da bi se udeležila te 
proslave. V prašanje povrat
ka izseljencev, njihova vklju 
čitev v beneško stvarnost ter 
prizadevanja dežele F-JK so 
bili v središču govora dežel
nega odbornika Renzullija, 
ki se je srečal z bivšimi ru 
darji in em igranti na kosi
lu. Poudaril je t udi nujnost 
gospodarskega razvoja Be
nečije, možnosti, ki jih  da
jejo osimski sporazum i in 
važnost sodelovanja s so
sednjo Slovenijo.

j. n.

Allo scopo di richiam are la 
attenzione degli organi della 
Comunità Europea, del go
verno italiano e della Re
gione, sui problemi dell’agri
coltura, la Confederazione 
Italiana Coltivatori ha dato 
vita il 23 novembre ad una 
manifestazione regionale a 
Udine.

Il corteo si è snodato da 
Piazza Primo Maggio per rag 
giungere Piazza Venerio, con 
la partecipazione di non me
no di mille coltivatori con 
duecento trattori, passando 
davanti all'assessorato regio
nale.

Quali sono i problemi del
l’agricoltura è noto. I colti
vatori propongono: l’aumen
to della produzione alimen
tare a prezzi più bassi, l’in
cremento e la qualificazione 
dell’occupazione nel settore 
produttivo, neH’industria di

D opo una lunga riunione av v en u 
ta a M o n tem a g g io re  il 3 d icem b re  
sc o r s o  tra gli am m in istratori dei 
co m u n e  di S avogn a  e  gli abitanti 
di q u el p a e se , s i è  g iunti a una 
ch ia r ifica z io n e  n ei riguardi del prò 
g e tta to  P.I.P. (P iano in sed ia m en ti 
produttivi del M atajur):

—  s i  è  ch iarito  c h e  c o s a  s i  in ten 
d e  per d em an io  s c ia b ile , c h e  non  
è  in te so  c o m e  una serv itù ;

—  il P.I.P. non p rev ed e  so lta n to  
un tu r ism o  in vern ale, m a a n ch e  e  
so p ra ttu tto  e s t iv o ;

—  so n o  s ta te  d a te  garan zie circa  
la d ife sa  deM 'am biente e  la e lim i
n azion e d ei danni g ià provocati;

—  è  e s c lu s a  q u a ls ia s i sp ec u la -

A K um rovec in C roazia s i è  s v o l
to  il 7° trad iz iona le  in con tro  «Al- 
pe-A dria» fra le  d e leg a z io n i d eg li 
e x  co m b a tten ti con tro  il n a z ifa sc i
sm o  e  d e lle  v ittim e di guerra d ella  
S lo v en ia , d e lla  C roazia, d e lla  Carin- 
zia, d e lla  Stiria  e  d e l Friuli-Venezia  
G iulia.

P resen ti il v ic e  p r e s id e n te  d ella  
R.S. di C roazia Ajax P etric c h e  ha 
portato  il sa lu to  d ella  R epubblica  
J u g o sla v a , il p r e s id e n te  d el SU B
NOR di C roazia M irkovič e  di S lo 
ven ia  V ipotnik, n o n ch é  il resp o n 
sa b ile  d e l SUBNOR d ella  J u g o sla 
via per i co n ta tti co n  l 'e s te r o  B o
židar Gorjan e  M ario Abram S inda
c o  di C apodistria-K oper.

Per l'A ustria il d ott. S v e c e n i d e l
la D em ocrazia  C ristiana, Janez Wat- 
te  per i partigiani carinzian i, Pavlik 
per il Partito S o c ia lis ta  e  N ischel-  
w itzer  per l'A sso c ia z io n e  d ei d e 
portati n ei lager  n azisti.

La d e le g a z io n e  italiana era  c o m 
p o sta  da F ed erico  V in cen ti, Luigi 
R aim ondi, Vanni Padoan, R iccardo  
R osa, C laudio P ovo led o  e  dal foto- 
rep orter C laudio V incenti.

D opo la d e p o s iz io n e  di co ro n e  al 
m onu m en to  d e l m a resc ia llo  Tito, i 
lavori s i so n o  sv o lt i so p ra ttu tto  in
cen tra ti su i tem i d ella  p a c e , del 
d isarm o, d ella  a ttu a le  s itu a z io n e

trasformazione dei prodotti 
agricoli e di quella fornitrice 
di mezzi tecnici, minor di
pendenza alim entare dall’e
stero.

Le richieste più grosse so
no rivolte alla Regione: pro
grammazione e funzionalità 
degli interventi,' coordina
mento fra i vari organismi, 
cooperazione fra produttori, 
riordino degli Enti regionali, 
tutela del suolo agricolo e 
recupero delle terre incolte, 
indirizzo verso l’agricoltura 
degli investimenti della nuo
va legge sulla ricostruzione e 
lo sviluppo, provvidenze per 
le avversità atmosferiche, a- 
gevolazioni creditizie per la 
zootecnia, protezione delle 
culture di pregio, agriturism o 
e valorizzazione dei prodotti 
zootecnici.
(Nella foto un momento del
la manifestazione in Piazza 
Venerio - foto: Ado Cont).

z ion e.
Da q u e s to  d ib attito  è  e m e r sa  s o 

prattu tto  la v o lon tà  p o litica , ribadi
ta più v o lte  dal s in d a co  Cudrig e  
dai c o n sig lie r i, di r iv ed ere  il p iano  
e  di apportare even tu a li m od ifich e , 
te n e n d o  c o n to  d e lle  e s ig e n z e  d ella  
p op o la z io n e  lo ca le .

Di pari p a s s o  s i p roced erà  al re
cu p ero  ab itativo  e  r ice ttiv o  del p a e 
s e  a ttra v erso  il p iano u rb an istico  
p artico la reg g ia to  e  a ttin g en d o  ad  
altri finan ziam en ti p rev isti d a lle  
le g g i g ià  v ig en ti o  c h e  sarann o va
rate.

Sarà il tem p o  a d im ostrare  s e  
q u e s te  garan zie e  q u e st i im pegni 
sarann o m antenuti o  m en o.

m ond ia le  ed  eu ro p ea  se c o n d o  lo 
sp ir ito  d e lle  riso luzion i di Rom a e  
di H elsin k i, su i g iovan i e  su lla  lo 
ro e d u ca z io n e  c iv ile  e  sto r ica , su l
la n e c e s s ità  in d erogab ile  di m an te
n ere  gli o ttim i rapporti in stau ratis i 
fra i tre  P aesi con term in i a n ch e  
per m erito  d ei co n v eg n i «A lpe- 
Adria».

La re la z io n e  u ffic ia le  da parte  
ita liana è  s ta ta  ten u ta  dal prof. Lui
g i R aim ondi, C o n sig liere  N aziona
le  dell'A .N .P.I., m en tre  il sa lu to  
d e lla  d e le g a z io n e  è  s ta to  portato  
dal P resid en te  dell'A .N .P.I. R eg io
n ale F ed er ico  V incenti.

N otev o li g li in terven ti ed  i co n 
tributi da parte d eg li au str iaci Pav
lik e  N isc h e w itze r  e  q u elli ju g o s la 
vi d el p r e s id e n te  d el SUBNOR  
M irkovič e  d el g en . Pavela  c h e  ha 
p res ied u to  i lavori, a lla  ch iu su ra  
d ei quali è  s ta to  sta b ilito  c h e  l'8° 
incontro  d eg li e x  co m b a tten ti del- 
l'A lpe-A dria avrà lu ogo  alla f in e  
d el 1983, in una loca lità  d ella  S lo 
ven ia .

Le A sso c ia z io n i s tra n iere  hanno  
in o ltre  e s p r e s s o  il d e s id e r io  di e s 
s e r e  p resen ti in T olm ezzo in o c c a 
s io n e  d ella  c o n se g n a  d ella  M.A. al 
V.M. a lle  g en ti carn ich e  per il loro  
a lt is s im o  con trib u to  a lla  guerra di 
lib erazion e.

D ele g a z io n e  re g io n a le  d e l l ’ANPI 
a l 7° in co n tro  tr a  g l i  e x  c o m b a tte n ti  

d e ll’A lp e  A d ria

K um rovec (C roazia) - 20-11-82 Incontro in tern azion a le  fra e x  co m b a tten ti  
e  a n tifa sc is t i  di Carinzia, Stiria , S lo v en ia , C roazia e  Friuli-Venezia Giulia

ODKRITJE PODOBE SV. BARBARE V KLODICU

M A T A J U R

Incontro deH’Amministrazione 
Comunale con la popolazione 

per  il P.I.P. del Matajur
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Istituito un nuovo punto d’aggregazione 
e di dibattito nelle Valli : «L’Arengo» Vita dei partiti - Delovanje strank  

C I VID A LE

RINNOVATO IL DIRETTIVO PSDI
«L 'A rengo» , a s s e m b l e a  d e l la  p o 

p o la z io n e  e  luogo  d o v e  le a n t i c h e  
a u t o n o m i e  locali  si c o n c re t i z z a v a n o  
—  q u e s t a  la d e n o m in a z io n e  e d  il 
r i f e r im e n to  s im b o l ic o  di un c e n t r o  
s tu d i  so c io -e c o n o m ic i ,  cu l tu ra l i  e  
politici  c o s t i t u i t o  di r e c e n t e  n e l le  
Valli de l  N a t i s o n e .

P a r t e n d o  d a l la  c o n s id e r a z io n e  
c h e  la f a s c i a  o r i e n t a l e  del  Friuli —  
vuoi p e r  la s u a  c o n f o rm a z io n e  g e o 
gra f ic a ,  p e r  i p ro b le m i  s o c io -e c o n o 
mici c h e  la a s s i l l a n o ,  c h e  p e r  i suo i

P r e d  nekaj d n e v i  
so v Št. Lenartu p red 
stavili j a v n o s t i  novou
stanovljeni študijski center 
« L’Arengo ». Proučevanje 
zgodovinskih, kulturnih, je
zikovnih in gospodarskih v- 
prašanj obmejnega pasu de
žele FJK, kulturna in znanst
vena menjava te r sodelova
nje s sosednjim i deželami, v- 
prašanja m lajših generacij 
in  slovenske m anjšine v 
videmski pokrajini, so glav
ne točke sta tu ta  študijskega 
centra. «Seveda nim amo ča
robne palice», je dejal p red
sednik Giancarlo Venturini, 
«in problem ov ne bomo reši
li. Zanima nas predvsem  po
staviti problem e, spodbuditi 
razpravo in prispevati k te 
mu, da se vsi, in  zlasti m la
dina, udeležujejo kulturne
ga in političnega življenja

Znana skupina Birtičevih 
mladih harm onikarjev iz Be
nečije je  v petek 9. novem
bra gostovala s celovečernim 
koncertom v Slovenskem 
dijaškem domu «Simon Gre
gorčič» v Gorici. Tokrat jih 
je bilo le 16 in sicer: Massimo 
Cher. Rosa Romanin, Ales-

N ei giorni s c o r s i , s o t to  la p r e s i
d en za  di G iu sep p e  P au ssa , s i è  
riunito il C o n sig lio  G en era le  d'Am- 
m in istrazion e d ell'A zien d a  A u tono
ma di S o g g iorn o  e  T urism o di Civi- 
d a le  e  d e lle  Valli d el N a tiso n e , di 
cui fanno parte tutti i S indaci, o 
loro d e le g a ti, d ei d iec i C om uni c o 
stitu e n ti il co m p ren so r io  d e ll’A
zienda , i rap p resen tan ti di c a te g o 
ria co m m e rc io  ed  e se r c iz io , e s p e r 
ti d el tur ism o ed  e sp o n e n ti s in d a 
cali per un to ta le  di ven tid u e  unità.

N el nutrito ord in e d el giorno si 
ev id en z ia v a n o  tre punti in m odo  
particolare: a) l'e sa m e  ed  appro
va z io n e  d el b ilan cio  di p rev is io n e  
1982; b) program m a e  d irettiv e  g e 
nerali co n cern en ti l'a ttiv ità  annuale  
dell'A zienda; c )  e s a m e  ed  approva
z io n e  d el reg o la m en to  organ ico  ed  
a n n e ss a  p ianta  organ ica  dei p e r so 
n a le  d ip en d e n te .

D opo una b rev e  re lazion e intro
duttiva , in cui il P resid en te  ha an
c h e  inform ato di aver d e le g a to  a 
so s t itu ir lo  in c a s o  di a s s e n z a  o m a
lattia  il m em bro d e ll'e se c u t iv o  G iu
se p p e  C hiuch, s i è  p a ssa ti a ll'e sp o 
s iz io n e  d ei cap ito li di b ilancio  c h e  
ha im p egn ato  a lungo gli A m m ini
stratori co n  n u m erosi in terven ti, ri
c h ie s te  di ch iarim enti e  su g g er i
m enti (B oezio , G rando, M arinig, 
Strazzolin i, D o m en iš, C hiuch, Cudi- 
c iò ) .

c o n n o ta t i  e tn ico -cu l tu ra l i  —  c o s t i 
t u i s c e  u n a  z o n a  b e n  c a r a t t e r i z z a t a ,  
al la  pari  d e l l a  C a rn ia  o d e l la  B a s s a  
p e r  e s e m p i o ,  il c e n t r o  s tu d i  s i  prò  
p o n e  di a f f r o n t a r e  c o n  sp i r i to  d e 
m o c r a t i c o  e  c iv i le  i g ran d i  e  i p ic 
coli  p ro b le m i  c h e  si  p r e s e n t a n o  in 
q u e s t a  z o n a  d e l la  R e g io n e ,  g u a r 
d a n d o  in p a r t i c o l a r e  ai b i so g n i  di 
c r e s c i t a  d e l la  p o p o laz io n e .

Q u e s t i  s o n o  i pun t i  pr inc ipa l i  d e l 
la r e la z io n e  di G ian  C a r lo  V e n tu r i 
ni, p r e s i d e n t e  del n e o  c o s t i t u i t o

naše skupnosti in naše drža
ve». Nato je napovedal p ro 
gram  delovanja centra, ki se 
obeta zelo zanimiv. Tu naj 
omenimo le okroglo mizo, ki 
jo bodo v kratkem  priredili 
o vprašanju jezikovnih m a
njšin  v Evropi, na katero bo
do povabili poslance v ev
ropskem  parlam entu.

V razpravo, ki je sledila, 
so posegli predstavniki po
litičnih strank, krajevnih u- 
prav in kulturn ih  društev. 
Rojstvo novega študijskega 
centra so pozdravili tudi ne
kateri predstavniki sloven
skih organizacij videmske 
pokrajine, ki so ga sprejeli 
v svojo sredo «kot mlajšega 
brata» in izrazili pripravlje
nost sodelovati pri vseh po
budah, ki im ajo kot cilj o- 
bogatitev in razvoj naše 
skupnosti.

sandro Sigura, Stefania Bat- 
toia, Eddi Mauro, Sabina 
Trinco, Ivan Del Medico, An
drea Sturam , Lidia Siega,. 
Cristian Moro, Marilena Sie
ga, Alessandra Ruffini, Arian
na Battoia, Federico Soste
rò, M argherita Romanin in 
Romano Paludgnach.

Il b ilancio  alla fin e  è  s ta to  appro
vato  con  quattord ici voti favorevoli 
e  s e i  a s te n s io n i (du e co n sig lier i  
eran o  a s s e n t i) .

M olto v iv a c e , ma in form a c o 
stru ttiva , è  s ta ta  la d is c u s s io n e  su l 
tem a  più im portan te d ella  sera ta , 
va le  a dire il program m a e  le  d i
re ttiv e  gen era li d e ll’a ttiv ità  annua  
le  dell'A zien d a . Gli in terven ti han
no v is to  im pegnati Bruno Bernardo, 
C laudio D o m en iš, D ino B oezio , A l
do  Ferrari, A da luri, D an ie le  Strin- 
gher, M ario S trazzolin i, Fabio Boni- 
ni, G iu sep p e  C hiuch, G iu sep p e  M a
rinig. D opo la rep lica  d el P resid en 
te  P au ssa  si è  p a ssa ti alla vo ta z io 
n e c h e  ha d a to  c o m e  r isu lta to  una 
unanim ità di ap provazione.

A n ch e il r eg o la m en to  organ ico  
ed  a n n e ssa  pianta organ ica  c h e  pre
v e d e  la r ich ie s ta  a lla  R eg ion e di 
c o n c e d e r e  l ’a ssu n z io n e  di c in q u e  
unità di p e rso n a le  (un d irettore , un 
se g re ta r io , d u e coad iu tori, un a- 
g e n te  te c n ic o )  è  s ta to  approvato  
all'unanim ità.

N el c o r so  d ella  se d u ta  s ì è  par
la to  a n ch e  di istitu ire  d e lle  C om 
m iss io n i di S tu d io  d ei problem i nei 
d iversi se tto r i per p oter  coad iu vare  
il C om itato  E secu tiv o  nei su o i la
vori e  per p oter  m an ten ere  un più 
s tr e tto  e  c o s ta n te  co n ta tto  tra 
tutti i com p o n en ti del C on sig lio  di 
A m m in istrazion e.

C e n t r o  s tu d i  so c io -e c o n o m ic i  poli
tici  e  cu l tu ra l i  «L 'A rengo»  c h e  si 
è  c o s ì  u f f i c i a lm e n te  p r e s e n t a t o  a 
S. L eo n a rd o ,  v e n e r d ì  26 n o v e m b re .

La c o n s i s t e n t e  e  q u a l i f ic a ta  p r e 
s e n z a  d eg l i  in te rv e n u t i  ha  c o n s e n 
t i to  di p o t e r  e f f e t t u a r e  un d ib a t t i to  
a r t i c o l a to  su l  ruo lo  c h e  la n uova  
a s s o c i a z i o n e  p u ò  s v o l g e r e  n e l le  
vall i de l  Friuli o r i e n ta le .

La p a r t e  d e d i c a t a  agli  in te rv e n t i  
è  s t a t a  a p e r t a  d a  G i u s e p p e  Liani, 
v i c e s e g r e t a r i o  p ro v in c ia le  de l  PSDI 
c h e  h a  s o t t o l i n e a t o  l ’im p e g n o  di 
o p e r a to r i  s o c i a ld e m o c ra t i c i  d e l l e  
valli  p e r  la n a s c i t a  d e l l ’A r e n g o  e  
l’o r ig in a l i tà  d e l lo  s t e s s o  s i a  negli 
s c o p i  c h e  nel m e t o d o  di lavoro.

Il d o t t o r  Ariis ,  in r a p p r e s e n t a n z a  
del  C e n t r o  s tu d i  M o n d o p e ra io  e  dei 
c lu b s  Turati  e  R o s a  L u x em b o u rg  di 
U dine  si è  in o l t re  r a l l e g ra to  p e r  I' 
e v i d e n t e  f e r m e n t o  c u l tu r a l e  e  s o 
c ia le  c h e  c a r a t t e r i z z a  le  Valli del 
N a t i s o n e .

V a le n t in o  N o acc o ,  g ià  s e g r e t a r i o  
d e l l 'A re n g o ,  ha  p u n tu a l i z z a to  ce r t i  
a s p e t t i  d e l lo  s t a tu t o ,  in p a r t i c o l a re  
p e r  q u a n to  r ig u a rd a  le f ina l i tà  e  ie 
m o d a l i t à  di f u n z io n a m e n to .

Nel s u o  in t e r v e n to ,  A l e s s a n d r o  
P a s ta ,  in r a p p r e s e n t a n z a  del  PSI 
p ro v in c ia le  ha  m e s s o  in r i l ievo  l’u 
t i l i tà  d e l la  n u o v a  s t r u t t u r a  in q u a n 
t o  s t im o lo  p e r  le am m in is t r a z io n i  
locali  e  p e r  l ' i n s ta u ra z io n e  di p ro 
f icui r ap p o r t i  cu l tu ra l i  t r a  le valli e  
C iv idale .

G o b b o ,  s e g r e t a r i o  dell 'A NPI p ro 
v in c ia le  h a  r ib ad i to  l ' i n t e r e s s e  d e l 
la s u a  a s s o c i a z i o n e  p e r  la v i ta  s o 
c ia le  e  c u l tu r a l e  d e l la  S lav ia  f r iu la 
na  i d e n t i f i c a n d o  n e l l '« A re n g o »  u n a  
s t r u t t u r a  c a p a c e  di p r o m u o v e r e  un 
d i s c o r s o  c h i a r i f i c a n te  v e r s o  u n a  p o 
p o la z io n e  t r o p p e  v o l t e  in g a n n a ta  da  
p a r t e  d e l l e  f o rz e  r e a z io n a r ie .  Il r a p 
p r e s e n t a n t e  dell 'A NPI h a  ino l t re  
a u s p i c a t o  un  i n t e r e s s a m e n t o  v e r s o  
la s t o r i a  d e l l a  R e s i s t e n z a  e  la d if
f u s i o n e  dei  su o i  va lor i  p a r t i c o la r 
m e n t e  v e r s o  i g iovani.

Il c o n s ig l i e r e  p ro v in c ia le  Paolo  
P e t r ic ig  h a  a u g u r a t o  alla  n u o v a  as-

n a s t o p i l i
Nekateri med temi zelo 

mladimi državljani še niso 
dopolnili osme pomladi in se 
jih  je komaj videlo izza in
strum enta. Dogodek je bil to
liko pomembnejši še zato, 
ker so najm lajši beneški «u- 
metniki» izvajali glasbeno- 
kultum i spored svojim so
vrstnikom, gojencem dijaške
ga doma, med katerimi so 
številni šolarji iz Benečije in 
se dobro poznajo še od do
ma.

V zavodu smo srečali dve 
sestrici — dijakinji iz Bene
čije, Sabino in Gerlino iz 
rodbine Tedoldi v Tipanski 
občini. Gerlindo smo takoj 
ob prihodu izbrali za napo
vedovalko naše prireditve.

Svojo vlogo je izvajala 
brezhibno. Povezovala je spo
red z naravno sproščenostjo, 
privlačnim nasmeškom, z bo
gato dinamiko in brez vsakr
šnih zapletljajev.

Na repertoarju  je bila v 
glavnem narodno - zabavna 
glasba iz Benečije, iz Slove
nije in nekaj iz prijateljske 
Furlanije. Nastopajočim so 
bili poslušalci zelo hvaležni 
za prijetno razvedrilo tega 
večera, ki jim  ga je blago
hotno podaril mladi rod iz 
Beneške Slovenije. Ploskanja 
je bilo zelo mnogo ob vsaki 
točki, a najbolj je bil «avdi
torij» navdušen, ko so Bir- 
tičevi starejši učenci (reci
mo dvanajstletni) divje pa
sli svoje prste po tipkah. Po
sebej velja omeniti, da je Sa
bina Trinco iz Gorenjega 
Ruònca uvrstila v spored ce
lo lastno skladbico z imenom 
«Hiša mojà» in je doživela 
dober sprejem.

Žametno božajoče je delo
valo na ušesa prisotnih orke
stralno izvajanje znanih ljud
skih pesmi «Na planincah», 
«Preuozke so stazice» v pri
redbi Antona Birtiča, furlan
ske narodne «O ce biel cisciel 
a Udin» v priredbi Petrettija 
ter Birtičeve skladbe «Po
mlad». Z elegantno okretno-

s o c i a z io n e  un  lavoro  p ro f ic u o  e d  in 
q u a n t o  o p e r a t o r e  c u l tu r a l e  ha  e- 
s p r e s s o  il d e s i d e r i o  di v e d e r lo  co l 
l a b o r a re  c o n  i c e n t r i  di v i t a  c u l tu 
r a le  g ià  e s i s t e n t i .

F e r ru c c io  C lavora ,  p r e s i d e n t e  
d e l l ’U n ione  e m ig ra n t i  s lo v e n i  s i  è  
c o m p ia c iu to  p e r  la c h ia r e z z a  d ' in 
te n t i  e  di i m p o s t a z io n e  c h e  il d i 
r e t t iv o  del  C e n t r o  s tu d i  h a  d im o 
s t r a to  e  nel  c o n t e m p o  si è  r a m m a 
r ic a to  p e r  le f r e q u e n t i  s t r u m e n t a 
lizzazioni d e l la  c u l tu r a  c h e  si  ve r i f i 
c a n o  n e l la  S lav ia  f r iu lan a  e  h a  m e s 
s o  in r i l ievo  le or ig ina li  p a r t i c o l a 
r i tà  d e l la  n u o v a  a s s o c i a z io n e .

Il s i n d a c o  di S. P ie t ro  al N a t i s o 
n e ,  G i u s e p p e  M arin ig ,  ha  e s p r e s s o  
s o d d i s f a z io n e  p e r  l 'in iziat iva,  s o t t o 
l in e a n d o  la va l id i tà  deg l i  ideali  de l i '  
A r e n g o  c h e  r im a n d a n o  ai t e m p i  nei  
quali  la S lav ia  f r iu lana  g o d e v a  di 
sp e c ia l i  pr iv ilegi  di a u to n o m ia  a m 
m in is t r a t iv a  e  g iud iz iar ia .  Si è  inol
t r e  s o f f e r m a to  su l  ruo lo  p o s i t iv o  
c h e  il C e n t r o  s tu d i  p u ò  s v o lg e re  
p e r  la r in a s c i t a  d e l la  z o n a  e  l’in
s t a u r a z i o n e  di r ap p o r t i  di f r a t e l l a n 
za t r a  il p o p o lo  f r iu lan o  e  q u e l lo  
s lo v e n o .

Il d o t t .  R ic c a rd o  R u t ta r ,  p r e s i d e n 
t e  del  c i r c o lo  c u l tu r a l e  « S tu d e n c i»  
ha  a p p r e z z a to  il f a t to  c h e  t r a  i f i
ni d e l l 'A re n g o  f o s s e  p r o p o s t o  a n 
c h e  di s v o l g e r e  u n ’a t t iv i t à  d iv u lg a 
t iv a  d e i  p ro b le m i  d e l l e  valli v e r s o  
l ' e s t e rn o .

Nel s u o  i n t e r v e n to  il d i r e t to r e  
del  q u in d ic in a le  Novi M a ta ju r  ha 
v a lu t a to  p o s i t i v a m e n t e  le f ina l i tà  
de l  C e n t r o  s tu d i  a u g u ra n d o g l i  un 
lavo ro  a l t r e t t a n t o  q u a l i f ic a to  e  a u 
s p i c a n d o  c h e  non  v e n g a  t r a s c u r a t o  
il p r o b l e m a  d e l la  m in o ra n z a  s l o v e 
n a  d e l l a  p ro v in c ia  di U dine .

In fine  è  d a  e v id e n z ia r e  la p r e s e n 
za  del s in d a c o  di G r im a c c o  Fabio  
Bonini, d e l  p r e s i d e n t e  d e l l '11. z o n a  
i n d u s t r i a le  J a c o lu t t i ,  de l  p r e s i d e n t e  
dei  lo c a le  c o m i t a t o  di z o n a  PSDI 
A ld o  M azzola ,  de i  m e m b r i  de l  d i r e t 
t ivo  p ro v in c ia le  d e l l ’U n io n e  c u l tu r a 
le e c o n o m ic a  s lo v e n a  Dino Del  M e 
d ic o  e  M auriz io  N am or .

v  G o r i c i
stjo je steklo pred poslušal
ci 25 točk glasbene priredit
ve, ne da bi se zavedali, kdaj 
je  potekel čas.

To lepo kulturno srečanje 
v znamenitem Slovenskem 
dijaškem domu «Simon Gre
gorčič» v Gorici je v srcih 
izvajalcev in poslušalcev za
pustilo globok vtis trdnega 
bratstva med pripadniki naj
mlajšega rodu Slovencev 
vseh treh pokràjin naše De
žele Furlanije-Julijske kra
jine.

Beneški Slovenci smo iskre
no hvaležni vsem, ki so p ri
spevali svoj trud za odličen 
uspeh prireditve. Še posebno 
zahvalo izrekamo upravi in 
celotnemu službenemu ose
bju  doma, ki so nas sprejeli 
zelo pozorno in tople gosto
ljubnosti.

Naj mlajšemu rodu bene
ških harmonikarjev, letošnji 
nepozabni novemberski kon
cert v Gorici, nalaga novih 
dolžnosti in prinaša svežih 
moči za nadaljno učenje te
ga tako lepega, na splošno 
praktičnega ljudskega instru
menta Benečije.

A nton  B ir tič  - M ečana

Nella Sede della Sezione del 
P.S.D.I. di Cividale c’è s ta 
ta l’Assemblea degli iscritti 
per il rinnovo delle cariche 
sezionali. Il segretario Giu
seppe Paussa ha aperto i la 
vori illustrando la situazio
ne politica locale nei rap 
porti con gli altri partiti, in 
modo particolare con la DC 
con cui è in maggioranza al 
Comune di Cividale e nei 
collegamenti con la Comu
nità M ontana delle Valli del 
Natisone, della Azienda 
Autonoma di Soggiorno di 
Cividale e Valli del N atiso
ne, dell’U.S.L. del Cividale- 
se e dell’XI Zona industria
le. Rilevata poi, con ampio 
dibattito, l’im portanza del 
P.S.D.I. nell’azione costan
te di amalgam a tra  il Civi- 
dalese e le Valli del N atiso
ne si è passati alla votazio
ne del nuovo Direttivo se-

N ell'au la m agna d el l ic e o  g in 
n a sio  Paolo D iacon o  di C iv ida le del 
Friuli, è  s ta ta  aperta  la m ostra  
sto r ica  d el PSI in o c c a s io n e  d el 90 
di fon d azion e del PSI. L 'in teressa n 
te  r a sse g n a  ha o tten u to  largo c o n 
s e n s o  ed  ap p rezzam en to  dai n u m e
rosi c ittad in i c h e  l'hanno v is ita ta . 
N ella se r a  d ella  prim a g iornata  il 
prof. Arduino A gn elli, d o c e n te  di 
sto r ia  d e lle  d ottr in e  p o litich e  all' 
U n iversità  di T r ie ste , ha ten u to  la 
co n feren za  su l tem a  «90 anni di 
vita d el Partito S o c ia lis ta  Italiano». 
L 'illustre oratore, p artendo d alle  
prim e lo tte  dei lavoratori a fin e  s e 
c o lo  nel c o n te s to  so c ia le  d e lla  ri
v o lu zion e in d ustria le , ha traccia to  
la storia  del PSI n e ll'ev o lv ersi d e l
la so c ie tà  italiana. Si è  so fferm a to  
su i m om en ti più sig n ifica tiv i d e lle  
lo tte  o p era ie  d e ll'a n tifa sc ism o , alla  
p artecip azion e d eterm in a n te  alla  
r e s is te n z a  fino a lle  più recen ti c o n 
q u is te  so c ia li. Il se g re ta r io  p o litico  
d ella  se z io n e  d el Partito S o c ia lis ta  
Italiano «S . D om in issin i»  A le s sa n 
dro P asta  ha p resen ta to  l'oratore e  
ringraziando il prof. Paolo Turco 
per la co llab o ra z io n e  n e ll'a lle stire

In  un secondo incontro a 
Tolmino avvenuto venerdì 
19 novem bre della delega
zione del PCI di Udine con 
la LCS si sono approfonditi 
alcuni problem i economici 
e di rapporto  bilaterale.

Il PCI ha presentato un 
proprio docum ento nel qua
le vengono esposte le linee 
ritenute valide ai fini dello

zionale dalla quale sono e- 
m ersi i seguenti nominativi:

— Giuseppe Paussa;
— Luciano Rossi;

— Lucio Clainsig;
— Giuseppe Fanna;

— Adelmo Rossi;
— Valerio Braidotti;
— Giordano Iaconcig;
— Ezio N adalutti;
— Giulio Deganutti.

Il neo eletto Direttivo ha 
provveduto quindi a nom i
nare il segretario riconfer
mando nella carica Giusep
pe PAUSSA, il vice segreta
rio Luciano ROSSI ed il se
gretario amministrativo Lu
cio CLAINSIG.

s tampa PSI

la m ostra , ha su c c e s s iv a m e n te  ri
cord ato  il p a ssa to  so c ia lis ta  di a l
cuni m ilitanti, il loro im p egn o  id eo  
lo g ico  e  p o litico  n eg li o ltre  tren ta  
anni di isc r iz io n e . Una targa ricor
do è  s ta ta  c o n se g n a ta  a V alter To
m ažič, V alter C lapiz, G iovanni M a
rioni, Fabia R egini, D e A n geli Lui
g ia , G iu sep p e  Barbera, Ezio R egini, 
G iu sep p e  R eiluggi, Luigi C hicch io , 
O tello  C ocea n i, G iuliano Q uen d olo , 
A ntonio  C andazzi. Erano inoltre  
p resen ti n u m erosi cittad in i ed  
iscr itti, il se g re ta r io  reg io n a le  del 
PSI Gianni Bravo, l'avv. G iovanni 
Fantino v ic e s in d a c o  di C iv ida le, il 
prof. G ino Lizzerò, p r e s id e n te  del- 
l ’ANPI, l'avv. G iovanni B attocletti, 
p r e s id e n te  d ella  S o c ie tà  O peraia, il 
prof. G iu sep p e  laco lu tti, p res id e n 
te  d el co n so r z io  in d ustria le , la prof. 
Paolina Lam berti M attioli, p res id e n 
t e  d ella  S cu o la  M edia «Ippolito Nie- 
vo», il se g re ta r io  d el PSDI e  pre
s id e n te  d ell'az ien d a  di so g g io r n o  
G iu sep p e  P a u ssa , il se g re ta r io  del 
PCI Franco Barbiani, l'in g eg n er  Al
f io  D e Luca d el co m ita to  di g e s t io 
n e  dell'U SL.

sviluppo socio - economico 
delle zone di confine. Nel 
documento vi è un preciso 
a c c e n n o  all’utilizzazione 
delle risorse della nuova leg
ge 546 sulla ricostruzione e 
lo sviluppo. Vi sono anche 
esposte le idee circa un  fon
do speciale per le zone di 
confine e proposte per l’u ti
lizzazione dei finanziam enti 
del tra tta to  di Osimo rim a
sti inoperanti per la m anca
ta  attuazione della zona 
franca del Carso.

I com unisti di Tolmino, 
presenti diversi operatori e- 
conomici, si sono im pegna
ti di p resentare in breve 
tem po un insieme di p ro 
poste molto concrete sulle 
loro opzioni per la coopera
zione econom ica con il F riu 
li e in  particolare con le zo
ne di confine.

Alla conclusione delle con
versazioni le due delegazio
ni, con il segretario Trava 
nut di Udine e Uršič di Tol
mino, hanno visitato alcune 
fabbriche (la  Isk ra  di Tol
m ino e la Tik di Caporetto) 
e si sono messi d ’accordo 
per incontrarsi di nuovo il 
prossim o dicembre a Udine.

SPOROČILO N AR O Č N IK O M

V prihodnji številki boste  dobili poš tno  položnico za o b n o 
vitev n a ročn ine  za le to  1983.
P repričani smo, da nam  bosta  izkazali vaše  konkretno  
zaupanje,  kakor lansko leto.

Uredništvo  in uprava M ladi b en ešk i harm onikarji in njih u č ite lj A nton Birtič na en em  izm ed  
le to šn jih  štev iln ih  n a sto p o v  v B enečiji (Fotografija  je  bila p o sn e ta  v Bardu 
v Zapadni B en ečiji)

v

V St. Lenartu predstavili novi 
krožek «L’Arengo»

M l a d i  h a r m o n i k a r j i

CI VI DAL E

Assem blea  generale dell’Azienda  
di Soggiorno e Turismo

Comunicato

CELEBRATO IL 90“ DEL PSI

SECONDO INCONTRO A TOLMINO 
DEL PCI CON LA LCS
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II prof. Gino Lizzerò è s ta to  richiamato quale 
Direttore tecnico da Angelo Specogna pres iden 
te della Valnatisone dall'inizio di dicembre. 
Un ritorno nel ten ta tivo  di salvare la «barca  
sanpietrina» dalla retrocessione.

Q u esta  p ag in a  
è  s ta ta  c u ra ta  
da P ao lo  C affi

LO
SPORT

SU'

Quando

pi to laz ione  dei padroni  di c a 
sa.  Nel s e c o n d o  t e m p o  la Sa- 
v o g n e se ,  con q u is ta ta  la s u 
premaz ia  a ce n t ro cam p o ,  ha 
a t t a c c a t o  con più convinz ione  
e si è a s s i s t i t o  ad una se r ie  
di azioni spe t tac o la r i  con pro
tagonis t i  Rot da una  p a r te  e 
D ’A ndr ea  por t ie r e  para tu t t o  
da l l ’al tra.  In defini t iva il ri
su l t a to  di par i tà  è giusto;  u- 
na menz io ne  pa r t ico la re  la 
mer i ta  il d i re t to re  di gara  che  
ha d i r e t to  in m an ie ra  p e r f e t 
ta, u s a n d o  poco  il ca rtel l ino  
giallo, d i m o s t r an d o  p re p a ra 
z ione te c n i c a  ed a t le t ica  dav
vero  ecce l len t i .  Per conc lu 
dere ,  un pubbl ico che  ha s o 
s t e n u t o  per  tu t to  l’incont ro i 
propri  ben iamini  con co m p o 
s te zza  e c he  ha r e so  fe l ice  il 
c a s s i e r e  del la  S a v o g n e s e .

C ’e ra n o  i fratell i  Mario e 
Bruno J u s s a , ( c h e  ora  si sono  
divisi,  a l l ’A u d ace  il primo) ci 
son o  i fratell i  Giovanni e Re
nato Morea le ,  Denis e Feder i 
co Dreszach ,  Rober to  e Fio
renzo Birtig, Marco e Rober 
to  Marinig,  Adr iano e Claudio 
Stulin,  Fabrizio ed Antonio 
Floreanc ig,  A ndr ea  e Mauro 
Corred ig ,  A ndrea  e Daniele 
Sp ecogna ,  S te fa no  ed Ant o 
nio Dugaro  ch iudono la l ista 
del la  se r ie ,  c he  a t t u a lm e n te  
g iocano  per  la Valna ti sone .  
Pe nso  di averli  e lenca t i  tutt i ,  
s e  non è così  non m e  ne 
vogl iano,  s o n o  s e m p r e  pronto  
a ret t i f ica re .  Mi so f f e rm erò  
s tavo l ta  sui fratell i  S te f ano  
ed Antonio Dugaro,  una  c op 
pia davvero  ben assor t i t a .  
S te fano ,  ol t re  al calcio,  p ra t i 
ca  anc h e  l’a tle t ica,  a p ropo
s i to  di a tle t ica,  d imen t ic avo  
un 'al t ra  f a m o s i s s i m a  coppia:  
i fratell i  Franco  e Giorgio Ru
d i .

Alcuni anni fa g iocavano  a 
S. Pietro nel per iodo  inver
nale con s u c c e s s o ;  Giorgio 
in que l l ' a nna ta  s e g n ò  t redic i  
reti ,  in s e g u i t o  op t a rono  per 
l’a t le t ica.  Sono  at let i  di valore 
naziona le .  Antonio Dugaro 
g ioca a calc io da  t r e  anni 
pa r t ec ip ando  a ga re  di a t le t i 
ca  ne l l ' ambi to  sco l as t ic o .

E’ bello osserva r l i  dur an te  
le par t i t e  c he  d i sputano:  uno 
gioca e l’al tro fa da s p e t t a t o 
re pronto  a c r i t i ca re  il f ra te l 
lo, s e  in c a m p o  fà qua lche  
e rrore!

CALCIO
RISULTATI e MARCATORI 
(al 5 dicembre)

PROMOZIONE
P a s i a n e s e  - Va lna t i sone  3-0 
Valna t i sone  - C o r m o n e s e  0-0 
Tarcent ina  - Valna t i s one  1-0 
Valna t i sone  - O rcen ic o  0-1 
(gara  di recupe ro )

2 ‘  CATEGORIA
T o r r e a n e s e  - S a v o g n e s e  0-2 
S a v o g n e s e  - F a e d e s e  1-0 
A u d a c e  - Reai Udine 1-0 
A ud a c e  - Vil lanova 0-0 
Dolegnano  - S a v o g n e s e  3-2 
S a v o g n e s e  - A u d a c e  0-0

3a CATEGORIA

Una f a s e  d el derby co n  su llo  s fo n d o  una parte del n u m ero so  pubblico  
p r e se n te .

D E R B Y

SAVOGNESE-AUDACE

D ue p ro tagon isti d el derby: Žarko Rot e  V ladim iro Predan, d ella  S a v o g n e se .

Scuderin  p a r a .................
. . . . . . . . . . . . Scuderin segna ! i

Lauzacco  - Pul fero 1-1 
S. Got t a rdo  - Pulfero 1-1 
Camin o  - Pulfero 2-1

UNDER 19
Sangiorg ina  Udine - Valnat is .  
(rinv. imprat icab.  del campo)  
Valna t i sone  - Ancona  4-0 
Valna t i sone  - T o r r e a n e s e  5-1 
( recupero)

GIO VANISSIM I
Civ ida le se  - Valna t i sone  3-0 
Valna t i sone  - M a n z a n e s e  2-2

ALLIEVI
A u d ace  - Rizzi 0-2 
A u d ace  - Tr ices imo 2-3 
Jul ia - A ud a c e  0-3

ESORDIENTI
Valna t i sone  - T o r r e a n e s e  1-1 
Azzurra Premar .  - Valnat .  0-1 
Ci v ida lese  - Valna t i s one  2-0 
( recupero)

PULCINI
Valna t i sone  - S e r e n i s s i m a  1-0 
( recupero)

MARCATORI
10 Reti: Gubana  Paolo, Rot 

Žarko.
5 Reti: J u s s i g  Ezio.
4 Reti: Miano M ass im o .
3 Reti: Fiorentini  M ass im o,  

Carl ig S te fano ,  Chiac ig  Wal
ter ,  Chiabai  S te fano ,  Dugaro 
Antonio,  Dorbolò Miche le ,  
Scude r in  Andrea ,  Pina tto C e 
sa re ,  Ipnotico Antonio.

2 Reti: Scaun ich  Bruno,
Trusgn ach  Gianni,  Birtig Ro
ber to ,  Petr icig Valter,  Zuiz 
Andrea ,  Rucli Ermanno,  Duga
ro Terry, Vogrig S imon e ,  M an
zini Gabrie le ,  Sc a ra ve t to .

1 Rete: To m ase t ig  Pio, Ba- 
lus Valent ino,  Bu onase ra  Cor
rado,  Drecogna  Gianni,  Cen- 
cig Paolo,  M orea le  Giovanni,  
Sp e c o g n a  Daniele,  Barbiani 
Cr is t iano ,  Dugaro S te fano ,  
Petr icig Diego,  Chiabai  Bruno, 
Co m ug ne ro ,  Vogrig S te fano,  
Urli Luca, Mauri ,  lannis  Elio, 
Clodig Luca, Pelizzari Guer r i 
no, Vogrig Bruno, Busolini 
Vanni,  S p e c o g n a  Rober to,  Ma
rinig Roberto,  F loreancig An
tonio.

Autoreti: a favore  dei  Pul
cini 1 dal Moimacco ,  pe r  la 
Valna t isone .

Dulcis in fundo,  ca t egor ia  
Pulcini del la  u. s .  Valna t i so
ne, due  ragazzi con  lo s t e s 
so  c o gno m e ,  del lo s t e s s o  p a e 
se ,  con due  d if ferenze:  il no
me  di b a t t e s i m o  Mauro e An
drea ;  il p rimo c e r c a  di non 
p r e n d e r e  troppi  goal,  m e n t r e  
il s e c o n d o  g iocando da m e 
diano è il c a p o c a n n o n ie re  de l 
la ca tegor ia .

Abi tano  a Pe te rne l  ed ha n
no in c o m u n e  la p a s s i o n e  del 
gioco del pal lone,  so no  da 
t re  anni negli effet t ivi  della 
soc ie tà ,  hanno già avuto  ne l 
l 'ambi to  spo r t ivo  a l cune  s o d 
disfazioni  c o m e  que l la  di vin
c e r e  il Trofeo Gioiel ler ie  
Monsut t i ,  ed a Mauro  è s t a ta  
a s s e g n a t a  la t a rga  di miglior 
por t ie re  del to rneo .

Anche  q u e s t ’anno  spor t ivo  
li s ta  se g n a l a n d o  c o m e  pro
tagonis t i :  la s q u a d ra  a t tu a l 
m e n t e  alla f ine  del g i rone  di 
an da ta  è s e c o n d a  in c l ass i f i 
ca con undici punti ,  p r ima la 
M a n z a n e s e  a quo ta  dodici 
punti ,  e t e r za  la Civ ida lese  a 
quota  dieci .  E p e n s a r e  c he  la 
un ica sconf i t t a  sub i ta  è s t a ta  
alla p rima g iorna ta  di c am pi o 
nato cont ro  la M anza ne se .

Purt roppo quel  giorno,  c o 
me  ogni anno,  c ' è  s t a to  il 
«mal del Rally»: infatti molti 
ragazzi invece  di e s s e r e  ef- 
f icenti  c o m e  al soli to,  non 
ave ndo  dormi t o  la no t ta ta  
p r e c e d e n t e ,  barco l lavano  in 
campo!

Mauro  ha su bi to  una  re te  
dopo soli t r e n ta  sec ond i ,  e 
Andrea ,  n o n o s t a n t e  tu t ta  la

SAVOGNESE - AUDACE 0-0

Savognese: Predan  7, 5,
Meo - Colo mbo  6, 5, Zanut to
7, De S abb a ta  6, 5, Coren  n.g., 
(Stulin 6,5), Cernoia  Paolo 8, 
Tafuro 6, 5, Bordon 6, 5, Rot
8, 5, Bussol in 7, Miani 8.

Audace: D ’A ndrea  9, Toma
se t ig  8, Pinat to 6, 5, B u onase 
ra 6, 5, Chiabai  Adr iano 7, 5, 
Vogrig G iu s e p p e  7, 5, Chiacig 
W al t e r  7, Chiabai  S te fa no  6, 
5, Paravan 7, Ca rbonaro  7, 
(Tomasig 6,5), Ipnotico 6,5.

Arbitro: sig.  Adami  di Tol- 
mezzo.

Savogna ,  5 d i cem br e .  S e m 
brerà  un p a ra d o s s o ,  ma nono 
s t a n t e  il r i sul tato di pari tà  il 
pubbl ico p r e s e n t e  al «derbys-  
s im o  de l le  Valli» si è d iver 
tito! La gara,  p r egevo le  so t to  
il profilo agonis t ico ,  ha m o 
s t r a to  a sprazzi  scampol i  di 
gioco t e c n i c a m e n t e  val ido 
n o n o s t a n t e  la p o s ta  in palio. 
La S a v o g n e s e ,  priva di C e r 
noia Claudio,  Podor ieszach  
e  Balus ha t i ra to  fuori tut to  
il s u o  orgogl io  e la su a  d e t e r 
minazione,  m e n t r e  l’Audace ,  
priva del s u o  p i las t ro  d i fens i 
vo Mario J u s s a  e di Bruno 
Vogrig,  ha d e n o ta to  qua l che  
s c o m p e n s o  nel c e n t r o c a m p o .  
Nel p rimo t e m p o  c ’è s t a t a  una 
leggera  pr eva lenza  de l l ’Auda
ce  c h e  ha avuto  p e r  d ue  vol
t e  l’o c c a s i o n e  di a n d a r e  a 
r e t e  ma due  bel le  p rodezze  di 
Predan  hanno ev i ta to  la ca-

W alter C hiacig , d ell'A u d ace

su a  voglia di s e g n a r e ,  non è 
r iusci to  a raddr izzare il r isul 
tato.

Andrea

M auro

E G IÙ  ’ PER LE  
giudicare è

Lo sp o r t  è bello anc h e  per 
chè  c r ea  si tuazioni  c o m e  
que l la  so p rac i ta ta ,  chi li ha 
guidati  e chi li s tà  gu idando 
oggi può fare  dei raffronti  
pe r  quanto  r iguarda  il c o m 
po r t am en to ,  una  c o s a  è c e r 
ta:  so no  dei ragazzi.. .  s im p a 
tici!

S te fa n o  e  A ntonio  Dugaro

ATLETICA LEGGERA

P R E M IA T I  A T R I E S T E  
I FR A TELLI  RUCLI

La Regione Au to no m a  Friu
li-Venezia Giulia ha voluto 
pr e m ia re  gli at let i  c he  hanno 
o t t en u to  ne l l ’an na ta  1981, ri
sul ta ti  e convocaz ioni  a livel
lo naz iona le  ed inte rnazio
nale.

Non potevano  m a n c a re  fra 
i premia ti  n a tu ra lm e n te  Fran
co e Giorgio Rucli che ,  a suon 
di r isultat i ,  sono  balzati  p r e 
p o t e n t e m e n t e  alla r ibalta.

I cont inui  p ro g re ss i  real iz
zati dai giovani  at let i  di O- 
sg ne t to ,  so no  una  garanzia  di

cont inu ità  per  il futuro della 
a t le t ica  reg iona le  e nazionale.  
Le premiazioni so no  s t a t e  
e f f e t t u a te  al Ce nt ro  Ente Fie
ra di Tr ies te  per  iniziativa 
del la  Regione,  in co llaboraz io
ne  con il C.O.N.I. e con l’U
nione  S t a m p a  Sport iva.  Han
no da to  il g ius to  r i conosc i 
m en to  a tutt i  quegli  at let i  e 
al le loro s o c i e t à  pe r  il lavoro 
svol to.

Ad ef f e t tu a re  la p r emiaz io
ne c ’e ra  a s s e s s o r e  Regionale 
Bomben.

G iorgio e  Franco Rucli, d u e g iovani a tle ti d ist in tis i in cam p o n azion ale  ed  
in tern azionale .

CICLISMO

INIZIA IL C I C L O C R O S S
L Unione  Ciclisti  Cividalesi  

ha c on c lu so  l’at t ivi tà  su s t r a 
da; è iniziata la s ta g io n e  del 
Cic lo cros s .  Ci sa rà  d o m en ic a  
12 d ic e m b r e  una  gara  or ga 
nizzata dal soda liz io del cav.  
Bruno Beuzer  a Cividale.

N on o s t a n te  c he  la s ta g i one  
su s t r a d a  s ia  c on c lu sa  da  t re  
s e t t i m a n e ,  è  an co ra  g r an d e  la 
sodd is f az ione  nel clan azzur 
ro per  la vi t toria  o t te n u ta  da 
A ndr ea  Tosolini nel l 'ul t ima 
gara.

S c am bia ndo  qua t t ro  ch i ac 
ch ie r e  con Beuzer,  ho no ta to  
che  il p r e s i d e n t e  è e n t u s i a 

s ta  per  quanto  ha sa p u to  fare  
il g iovane Tr ices imano q u e s to  
anno.

Trovatosi  s e n z a  una s o c i e t à  
A ndr ea  è s t a t o  t e s s e r a t o  dal- 
l’U.C. Cividalesi ,  che  ha c r e 
duto  in lui.

Senz a  da re  t roppo  ne l l 'oc
chio,  ha o t t en u to  u n ’infinità 
di p iazzament i  ed anc h e  una 
bel la  a f fe rmazione  su lle  s t r a 
de  di c a s a  sua ,  e non c redo  
ci s ia  migl iore  r i conosc enza  
di que l la  di Andrea ,  che  ha 
r ipagato  a su on  di risultat i  i 
dir igenti  cividalesi  che  han
no c r ed u to  nel le  s u e  quali tà.

Il p r e s id e n te  B euzer co n  A ndrea Tosolin i
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SREDNJE

RAUNE

Velik plaz je p a d u 
dne 13. novem bra na ciesti v 
vasi Ravne an nevarno je b i
lo tudi za ciesto, ki veže O- 
blico in Zamier: stojke ku
bu zemlje se je spustilo an 
posulo varte an terace. Po
plavi in pavodnje pa so bile 
po cieli Benečiji: v Miersi, v 
Ošnjem, v Špetru, na štupci, 
v Tarpeču in takuo naprej 
Na naši sliki vidimo plaz u 
Rauneh - Biu je takuo m o
čan, da niti visoka drevesa 
gaT niso mogle ustavit.

Srečen lov za jagre

Venetova skupina jagru: 
Veneto Vincenzo, njega si
novi in zet so do srede 1. de
cem ber j a ustrelili 8 sarnja- 
ku in 17 dujih praset — 
cinghialu. Adnega cinghiala 
je ustreliu  tudi Elio Qualiz- 
za — Kalut.

Nevošljivost gor, nevo- 
šljivost dol, se m uora priz
nat (rikonošit), da Venetovi 
psdi, ne, pardon psi, znajo 
lepo sledit in  njega j agri le- 
puo streljat.

K u m e t j e  iz H la s t e ,  A t u c e  in C j a b a j o v  
z a  p o s t r o j i t e v  c e s t e

SV. LENART
Pikon 

vas brez ljudi
U zadnjem  cajtu so za- 

m erkal an začel p isat tudi i- 
talijanski časopisi (giorna
li), da je število naših ljudi 
po naših vaseh strašnuo, o- 
bupno padlo. Takuo imamo 
že puno vasi, ki so prazne al 
pa skor prazne: vasi «fan-

SPETER
Sparjet poseben plan (P.P.) 

za obnovo vasi Klenje
Na zadnjem  komunskem 

konseju, ki m u je predsedo
val šindak prof. Marinig, se 
je govorilo o puno važnih 
problem ih, ki se tičejo so
cialnega in splošnega življe
n ja  naših ljudi. N arbuj va
žen (im portan ti pa je biu 
sklep, s katerim  so sparjeli 
poseben plan (Piano P arti
colareggiato) za obnovitev 
vasi Klenje, ki je bla huduo 
poškodovana od potresa le
ta  1976. Sada bojo začel h i
tro  z djelam, saj je bluo že 
stanciranih za parvi lot 70 
milijonov lir.

tasma». Adna od takih vasi 
je tudi Pikon, poznana vasi
ca, saj smo hodili, dokjer ni 
bluo cjeste na S taro Goro, 
usi skuoze njo, ko smo ro 
mali do M atere Božje.

Na koncu zadnje uejske je 
živjelo u  Pikonu 6 družin: 
Manianovi, Pikonovi, Njež- 
ni, Dornjakovi, Obličanovi 
in Menihovi, okuole 40 ljudi, 
sada živi gor samuo ena žen
ska: Lidia Urbanizza, ki i- 
m a 72 let. (N a fotografiji se 
vidi del zapuščenih hiš).

Voščila novičam v Belgiji
Iz sveta nam  parhajajo  no

vice ankrat h itro  ankrat po- 
čas, a tale, ki vam jo pišemo, 
je  usedno dobrodošla, če- 
glih nam  je hodila puno caj- 
ta.

U saboto 4. septem bra sta 
se poročila u k raju  Wanfer- 
ce - Baulet (Belgija) Crai-

DREKA
BARNJAK

Sm rt mladega moža 
v Franciji

Po dugi in neodpustljivi 
boljezni je um aru u sredo 
11. novem bra v Franciji Gi
gi Bergnach - K rajnov po 
domače.

Gigi je biu predzadnji sin 
številne Krajnove družine, a- 
li sedmi po vrsti. Tajšnih 
družin ne dobiš vič, ne po 
dreških ne po drugih naših 
vaseh.

U zadnji uejski so bli trije 
od šestih bratov poklicani h 
sudatam , po uejski pa so 
bli vsi šest em igranti: trije  
so delali u rudniku (u  m i
nieri) u Belgiji, adan u  An
gliji, dva u Franciji.

Gigi je  odšeu na dielo u 
Francijo 1949. leta kot dvaj
setletni mladenič. Na kraju, 
kjer je delau, je spoznov 
hčerko Benečanov, ki so od
šli u  Francijo že pred uejsko 
in se z njo poročiu. ženi je 
ime Mafalda, nje ta ta  je To
ni Bucovaz, šim anu  iz Zve- 
rinca, m am a pa M aria Vo- 
grig - Tonhova iz Gorenjega 
Barda. Toni je star rudar, 
m inator, saj je djelu nad 
trideset let u  rudniku. Gigi 
K rajnov je prvi od bratov, 
ki je zapustu ta  žalostni 
svet. Njega pogreb je biu v 
Joeufu u soboto 20. novem
bra. Na pogreb so prišli vsi 
b ra tje  in  sestra Marcella,

nich M arina in William Bar- 
ton - Anglež.

Noviča je iz naših krajev: 
nje ta ta  je Renato Crainich 
- Ferjanu iz Trinka, mama 
pa Liliana Tamažacuova iz 
Srednjega, ž iv ita  v Bruxel
les.

Voščimo jim  veselo in 
srečno skupno življenje.

Spodaj objavljam o pismo s 
podpisi ki so ga pošjali ku
m etje iz Hlaste, Cjabajov in 
Atuce na kom petentne obla
sti, da bi jim  postro jih  ta 
kuo potrebno interpoderal- 
no ciesto. Ne uprašajo  pre- 
vič: an par kam ionu glerje!

Tajšna kot je  ciesta sada, 
je zares neprehodna, še par 
nogah se lahko zlomiš nogo! 
škoda je zapravjuvat javni 
(publik) denar za zgraditev 
interpoderalnih poti, če se 
potle ne skarbi za n jih  uz- 
darževanje (m anutenzione),

takuo je denar, naš denar 
zavaržen. Pa so še drugi p ro 
blemi, ki m ar tra  j o tele naše 
gorske vasi, ki bi se jih  lah
ko rešilo s samuo no malo 
dobre volje, a o teh bomo

pisali drugikrat.
Za sada naj bo zadost sa 

muo tale naš k ra tak  apel: 
ljudem  po gorskih vaseh, 
ki dielajo an še tarduo dar- 
že, jim  je treba pomagat!
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S. P i e t r a  à \  N a t iU on« , 1 / 1 0 / 6 ?

-  Al Sindaco di
S. PIETRO AL NATISOME

-  Al Sindaco d i 
S. LEONARDO

- Al P resid en te  d e lla  Comunità 
Montana
S. PIETRO AL NATISOME

Oggetto: R ich ies ta  sistem azione 
s trad a  in te rp o d e ra le  Grobbia - 
A ltovizza.

I s o t t o s c r i t t i  c o l t iv a to r i  d e l la  fraz ione  d i C la s tra  
e Grobbia ed A ltovizza chiedono a l l e  SS.VV. potere  rendere 
t r a n s i ta b i le  la  s trad a  in te rp o d era le  d i cu i a l l ’oggetto , fan 
nc p resen te  che la  s te s sa  ha bisogno urgente di una adeguata 
manutenzione con spargimento d i a lcu n i camion di g h ia ia  al 
f in e  d i rendere t r a n s i ta b i le  in  tempo brevissim o, l ’accesso 
a i fondi c o l t iv a t i  e rendendo p o s s ib i l i  le  operazioni di e- 
sbosco.

Chiediamo in o l t r e  che la  sistem azione possa d iven i
re  d e f in i t iv a ,  con l a  stesura d i un adeguato manto bitum inoso.

C e rti de l Vs. interessam ento per l 'o p e ra  r ic h ie s ta  
porgiamo d i s t i n t i  s a l u t i ,  rimanendo in a t te s a  d i r isc o n tro .

im

U Novem M atajurju  od 1. 
do 15. septem bra smo p isa
li, da je um aru v Belgiji prve 
dni avgusta letos Umberto 
Tomasetig - Muletov iz Dre
ke, s ta r  samuo 59 let. Sa
da objavljam o njega foto
grafijo v spom in vsem ti
stim , ki so ga poznali, ljubi
li in spoštovali.
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P  ET AR  
M ATAJURAC
Black o u t  za n a š e g a  Čjuka u Ameriki

Sfilili

odsotna je bila samuo sestra 
Basilia zavojo bolezni. Tudi 
h  zadnjem u počitku so ga 
nesli sam i b ratje  in  tuo je 
zlo ganilo številne Francoze, 
ki so se pogreba udeležili.

Ob Gigievi sm arti naj po
vemo še tuole: vsi Krajnovi 
bratje, dom a in po svetu, 
so naročniki «Novega Ma
ta jurja»  in tako je biu naš 
naročnik in zvesti bralec tu 
di naš dragi Gigi. Naj gre 
žalostni družini, ženi Mafal- 
di, sinovam a W alterju in Sil
vanu, pa tudi celi žlahti n a 
ša tolažba.

Dragemu Gigiu, ki je pod- 
kopan deleč od rojstnega 
doma pa želimo, da bi u  m i
ru  počivu u juški zemji, ki 
m u je ra ta la  domača po tr i
desetih letih dela.

Lietos bo pom em bno, im- 
portant leto za štorjo  naših 
dolin. Predsednik Gorske 
skupnosti N ed iških  dolin Giu 
seppe Chiuch  —  Č juk za do
mače, je  biu šu šetem berja  le
tos u Am eriko. Z drugim i od 
naše dežele se je  šu zaliv al j  a- 
vat Am erikanam  za pom uoč, 
ki so nam  jo  dali, kadar sm o  
bli takuo hudo oškodovani an 
štrafani od potresa. Pravijo, 
da je  nesla delegacion s 
Č jukan vrač j  at denar, k i ni 
biu ponucan za obnovo deže
le. Usa čast in hvala, Ijepa 
rječ, Ijep  « gest», ki nevjem , 
če bi ga ble kopač narest taj- 
šnega dežele dol na ta ku  I- 
talije, dol u koncu štivala.

Ma avokat Batoclet iz Če
dada, ki je biu u telem  dele- 
gacionu an je  sam  plačju p o 
tovanje do A m erike an nazaj, 
se je  prestrašil, kadar so par- 
šli v N ew  York. N iekšan m u  
je povjedu  na uha, da bo 
m uorla hodit delegacion po 
tami, zak bojo uzel luč, bojo  
napravli black out.

«Zaki bojo napravli tuole  
glih sada, ki sm o m i paršli?»

je uprašu an se pokum ru  Ba
toclet.

«Zatuo, ker Am erikani zna
jo šparat, čeglih so bogati, ne 
nucajo energije brez potrie- 
be!» m u je h iteu  pojasnit nek  
član delegacije.

«Ma kakuo ni potrieba, al 
nas puste  u tami?».

«N i potreba luči, zak pelje  
naprej Č juk delegacion, an 
Č juk vide Ijeuš u tam i ko t 
čez da m  m u  je obrazluožu ad
vokat Drago Š toka, ki je  zna
ni Slovenec an je  biu tudi on 
član delegaciona.

«Ma kakuo? Ne zastopim!»  
je šele protestava Batoclet.

Šele kadar m u  je  Š toka  
pojasnu, da Č juk po sloven
sko  pom eni po ita lijansko  
«gufo», je Batoclet zastopu, 
kuo sto je  reč i  an hitro ko t 
dobar avokat razsodu: «Ja, 
ma njesm o vsi Č juki! Mi 
m uoram o hodit an dielat ob 
bjelim  dnevu!» A m erikani so 
zastopili an jim  dali luč, m a  
tud  če bi bli paršparali na e- 
lektričn i energiji, so bli 
naši te stari vsedno nabrisani 
an nafrigani, ker jih njeso

pošjal letos počivat u Grado.
«Ma ki centra, kaj ima 

skupnega potovanje Č juka  u  
Am eriko an fak t, de njeso  
pošjal letos počivat naših te 
starih an te nadložnih u Gra
do?» se bot e uprašal

«Centra, centra» puno, še 
ries puno im a skupnega. E- 
konom ska kriza je  zadiela  
ves svjet, vso Europo in tudi 
našo Gorsko skupnost, k i je  
lansko Ijeto plačjala počitn i
ce našim  te starim  in nedlož- 
nim  u Gradu, k jer  so preži- 
vjel lepih in veselih petna jst 
dni. K rizi je  krizi an Ijetos 
se ni moglo. Dnar je bluo trie 
ba zbrat kupe, al za pošjat 
Č juka u A m eriko al te stare 
h m uorju . D vjeh reči se ni 
moglo napravit an tist, k i ko
mandira, je  zbrau denar za 
Čjuka, de je šu u Am eriko. 
Te starim  so plačjal sam uo  
koriero, k i jih  je peljala na 
M onteberico, k jer so zvestuo  
m olili za njega srečno p o to 
vanje, za njega Ijep vijač čja 
čez veliko m lako an nazaj!

Vas pozdrav j a Vaš
Petar Matajurac
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KAJ SE JE ZGODILO PO NAŠIH DOLINAH

GRMEK
Sv. B arbara postaujena na 

Hlocjuško kolono

K ot pišemo na drugem  
mestu, je bla na dan Sv. B ar
bare 4. decem bra u Hločju 
velika cerimonija na  katero 
so paršli rudarji (m inato- 
rji)  iz vseh kraju , na korie- 
ra  pa  je paršla celuo iz Bel
gije.

Na koloni, ki sto ji že od 
davno ob vhodu u Klodič od 
zdol, so postavli u spomin 
vseh m inatorju  kip — podo
bo Sv. Barbare, ki jo je uku- 
pu m inator Angelo Gus iz 
Slapovika in ki ga je koštala 
nad dva m ilijona lir.

K om un in Lješka fara  sta 
poskarbiela za postavitev ki
pa na kolono, k jer bo stala 
tudi kot lep okras za Hlocje, 
cerim onijo sta  organizirali 
grmiški K am un in Zveza be
neških m inatorju.

Za govorniki, o katerih  p i
šemo na drugi strani, so dve 
lepe čičice, Federica Zamò 
in Luigia Gus recitirale dve 
lepe poezije, ki sta  jih  same 
nardile in  posvetile minato- 
rjem . Tuo je bluo ganjljivo, 
več m inatorjem  so šle suze, 
suze so jim  šle tudi, kadar 
so videli Tončeka Cjabaja 
— Toncina iz Gorenjega 
Tarbja, ki je poluožu pred 
podobo Sv. B arbare šopek 
ardečih nageljnu z napisom: 
«Narbuj s ta r m inator». Dne 
28. oktobra letos je dopunu 
83 let.

KANALAC

V torak  23. novem berja je 
v špitale v Tržiču (Monfal- 
cone) um arla Canalaz Anto
nia (Tonina Jakuova) po ro 
čena Passon iz Konauca. 
Miela je 62 let. že  m lada je 
šla služit po svete, ko se 
je vrnila damu, in n je bla 
vic takua mlada, se je po ro 
čila in šla živet v Doberdob 
(Doberdò del Lago), k jer 
so jo imiel vsi radi, takuo ki 
je pokazu nje velik pogreb 
v sredo 24. novem bra popud 
ne. Maša, ki je bla pu po 
sloviensko, je bla p je ta  od 
zbora, kjer pjeje tudi nje 
sin. Njemu, možu, hčerki Ani 
in  usi žlahti naj gredo naše 
globoke sožalje.

S O V O D N J E
Derby

Savognese - Audace 0-0

O «Velikem derbyu», ki 
je  biu u  nedeljo 5. decem 
b ra  na savuonjskem  špo rt
nem  igrišču, piše na drugem  
m estu naš kolaborator u i- 
talijanščini. Mi za kronako 
povemo, da je to  nogometno 
srečanje partegnilo puno 
ljudi do športnega igrišča. 
Paršli so ne sam uo iz naših 
dolin pač pa tudi od zunaj, 
kar dokazuje, da špo rt po
maga pospeševanje ( incre
m ento) nedeljskega tu riz
ma po naših dolinah. Nogo
m etaši so igrali s stisn jen i
mi zobmi, takuo da njeso 
pustili ne na  eni ne na drugi 
stran i «balona» u  mrježo. 
Takuo se ni bluo treba  o- 
bednem u jokat in želeli bi 
videt še takuo lepe «partite».

BELGIJA
N aša fotografija kaže, 

kje je bil rudnik (m ina) St. 
Eugenia v Belgiji, k jer je 
delalo dosti naših beneških 
rudarjev, žičnica (teleferi
ca) pa je speljana od ru d 
nika «Sv. Barbare» in po 
njej so pošiljali premog 
(karbon) do St. Eugenie, 
k je r so ga predelovali.

Tudi u  tisti m ini je delalo 
puno naših delavcev. (Foto
grafijo nam  je posodu m i
nato r E rnesto  Loszach).

Podbonesec
KRAS

Ferruccio Clavora 
u trečjo tata

Dr Ferruccio Clavora, se
kretar teritorialnega odbo
ra slovenske kulturno-go- 
spodarske zveze, predsednik 
zveze naših slovenskih em i
grantov in d irektor SLORI 
( Slovenski raziskovalni in 
štitu t) v Čedadu je ra tu  že 
u trečjo tata.

Sevjeda, da do tele časti 
bi m u ne ble nič pomagale 
številne «karike», če bi mu 
ne bla pom agala lepa žena 
Anna.

Pred nekaj leti je paršu  
Clavora iz sveta u naše doli
ne z dobrim  nam jenom  in 
kuražo, da se bo tuku zatuo, 
da bi se zaustavla emora- 
gija, odtok naših ljudi iz n a
ših vasi in da bi dau svoj 
kontribut za novo obljude- 
nje (ripopolazione) naše 
Benečije. Če parvo m u ni 
uspelo (ni riušiu), ni on 
kriv, ni njega kauža, a za 
drugo, za obljuditev, za re- 
popolarizacijo je že dau 
konkreten kontribu t in  ker 
ga poznamo, vidimo vsak 
dan mladega, kuražnega, ve
selega, punega dobre volje, 
smo prepričani, da se ne bo 
ustavu na pou poti, da bo šu 
naprej, dokjer ne pride do 
čičice, do hčere, čeprav se 
mu bo deseta rodila, kot se 
je po devetih hčerah rodiu 
deseti sin rajnkem u Dantu 
iz Polave.

Seveda, vse tuo se bo lah
ko zgodilo, če bo dakordo 
tudi žena Anna. Mauro, Ma
rino in Mirko, ki je zadnji 
sin, kateri se je rodiu u če- 
dajskem  špitalu u noči od 
petka 3. do sabote 4. decem
bra, bojo srečni in veseli, 
če bo šlo takuo naprej.

Malemu M irku želimo p u 
no sreče in  zdravja v življe
nju, ki ga im a pred  sabo.

Petar Matajurac

GORENJI MARSIN 
ČEDAD

Po dugi bolezni je um arla 
u petak 11. novem bra u če- 
dajskem  špitalu Medveš Ro
sina - poročena Cucovaz. 
Rajnka Rosina je puno pre- 
tarpela: osem let jo je mar- 
tra la  neozdravljiva bolezen, 
zadnje tr i leta pa jih  je

m uorla preživeti na postelji. 
Tarpljenje je prenašala z ve
liko pobožno udanostjo. I- 
mela je  53 let. Rosina je bla 
dom a iz Starm ice. Rodila se 
je u Kocovi družini, šla pa 
je za nevesto u Gorenji Mar- 
sin, u  Krancovo hišo. Zad
nje leta je živela z družino 
v Čedadu. Nje pogreb je biu 
u pandejak 22. novem bra u 
Čedadu. Zlahta, vsi vasnjani 
in prija telji so ji prišli dajat 
zadnje slovuo. U veliki ža
losti je zapustila vse. N ikdar 
jo  ne bojo pozabili: mož Bep 
(Giuseppe Cucovaz), sin 
Gianfranco, hči Nadja, ta 
šča, b ra tje  in  sestre pa tudi 
vsa druga žlakta in p rija te 
lji. Ohranili jo  bom o u le
pim  in venčnim spominu.

GOR. MARSIN
Za venčno nas je zapustu 

Medveš Anton, s ta r 72 liet. 
Umaru je u  čedajskem  šp ita
lu, njega pogreb je biu pa u 
Dolenjem M arsinu u sobo
to 27. novem bra. Naj gre 
družini in  žlahti naša tolaž
ba, Antona pa, ki je biu do- 
bar an pošten mož, bomo 
ohranili u lepim in venčnim 
spominu.

GOR. MARSIN
V petak 5. novem bra je 

um arla Medveš M aria - Bar- 
nesova po domače, ki je zad
nje leta živela dol na La
škem.
Rajnka M aria je bla pridna 
mati: rodila je 8 otrok - 7 
sinov in eno hčerko. Nje po 
greb je bil u Firm ane u ne
deljo 7. novembra. Naj u 
m iru počiva u juški zemlji, 
družini in žlahti pa naj gre 
naša tolažba.

ČEDAD
Sv. Miklavž obiskal 

naše otroke

Na pobudo zveze beneških 
emigrantov, društva «Ivan 
Trinko» in Inštitu ta  za slo
vensko izobraževanje je Sv. 
Miklavž spet paršu  na sviet 
za obdarit naše otroke. Za
kaj pravim o spet? Zatuo ker 
kmalu po drugi uejski so ga 
ble parv ikra t parklicale iz 
nebes na sviet slovenske o r
ganizacije in  Sv. Miklavž je 
razda ju  koledo, ki so jo zbi
rali za naše otroke slovenski 
b ra tje  u T rstu  in Gorici. Po- 
tle, zavojo puno ražonu tega 
ni bluo vič mogočjo in Sv. 
Miklavž se ni ganu puno ljet 
iz Nebes za naše otroke.

Spet se jim  je parkazu le
tos, u pandejak 6. decembra. 
Puno otrok  se je zbralo u 
dvorani d ruštva «Ivan T rin 
ko». N ajprej so se otroci ve
selili z gledanjem  filma dveh 
nepozabnih komikov: «Sta- 
lio in Olio». Potem  pa je p r i
šel m ed nje. Sv. Miklavž in 
jim  u veliki pletenici parne- 
su dobro koledo. O bjubu 
jim  je, da če se bojo pridno 
in z ljubeznijo učili našega 
jezika, jim  parnese hlietu 
še buj bogato koledo. Otroci 
so objubili in Sv. Miklavž 
jim  kliče: «Na svidenje
hlietu! ».

edilvalli
di DORGNACH RINO & C. s.a.s. 

ČEMUR
SV. LENART -  S. LEONARDO

Tel. 0 4 3 2 - 7 2 3 0 1 0

V endita  m a te r ia li  p e r  l'e d iliz ia  
P ro d a ja  g ra d b e n e g a  m a te r ia la

A u to tr a s p o r t i  A v to p r e  v o z

0 ESPAR ^  Ter l icher  Amedeo
SCRUTTO DI S. LEONARDO

OFFERTE DESPAR DAL 13 AL 24 DICEMBRE 1982

Gr. 567 Ananas despar 10 fette  Lire 1.215
Gr. 411 Asparagi Despar 2.210

Carciofini all'olio Despar 2.590
Gr. 200 Caffè Despar oro bis «Conf. Auguri» 3.690
Gr. 425 Albicocche sciroppate Despar 890
Gr. 15 Funghi secchi Despar 1.050
Gr. 40 Funghi secchi Despar 2.720
Gr. 250 Tortellini s /freschi carne Despar 1.080
Gr. 250 Tortelloni s /fresch i carne Despar 1.080
Gr. 250 Ravioli s /freschi carne Despar 1.080
Lt. 1 Olio sopraffino vergine Despar 3.290
CI. 72 Moscato spumante Azivisi 820
Gr. 245 Burro Fontebianca 1.520
Gr. 490 Burro Fontebianca 2.800

Parmig. Regg. Fontebianca spicchi l ’etto 1.480
Prosciutto Parma Benson C/osso 1.990
Prosciutto Parma Benson S/osso 1.990

Gr. 750 Mostarda Cremonese Sperlari 3.550
Gr. 180 Torrone Sperlari ast. rosa n. 1.990
Gr. 180 Torrone Sperlari tenero 2.190
CI. 75 Vino cartizze di Valdobbiadene 3.590
CI. 75 Asti spumante Martini 3.790
CI. 75 Whisky Ballantine's 7.290

Coppe -  Targhe sportive 
Laboratorio di precisione 
Agente comp. Singer

O r o lo g e r i a  -  O r e f ic e r ia  -  O t t i c a  
U r a m a  -  Z l a t a r n a  -  O p t i k a

URBAIMCIGH
C iv ida le  -  Č e d a d
Via C. A lberto 10 - Tel. 732230

Pokali -  š p o r tn e  p lakete
Laboratorij
Zastopstvo Singer

S P O F T

CA . SPORTdi CLAUDIO ADAMI & C

Š p e te r -  S. P ie tro  al N a tis o n e  - Tel. 727266 
Abbigliamento sportivo ed articoli sportivi per :
Š p o r tn a  o p rem a  in špo r tn i  predm eti  za :

C A L C IO  
BASKET  
VOLLEY BALL 
SCI
T E N N I S  
J O G G I N G  
T E M P O  LIBERO

N O G O M E T
KOŠARKO
O D B O J K O
S M U Č A N J E
T EN IS
J O G G I N G
PROSTI Č A S

LA VERA 
G U B A N A

STRUCCHI
PRT  M l  A T A  A L L A  TV

C O L A Z I O N E  S T U D I O  7

GUBANE

GiudfaTSitòa,
m m / di CATTANEO & CHIABAI s.d.f.di CATTANEO & CHIABAI s.d.f

PRODUZIONE ARTIGIANALE
PR E M IA T A  CO N  M EDAG LIA 

D O RO  DAL E.P.T

SCRUTTO S . LEONARDO IUD) 
T a l .  7 2 3 0 0 5 PRAVA  

D O M A Č A  
G U B A N C A in  
. . .  ŠTRUKLJI


